
 

 

 

 

 

    

  

 

➢ 

➢ 

➢ 

  

➢ 

➢ 

➢ 

➢ 

➢ 

  

 

 

 

 

 



 

 

 

 

➢ 

 

➢ 

    

  

➢ 

➢ 

➢ 

➢ 

 

➢ 

• 

 



 

 

➢ 

• 

➢ 

• 

  

➢ 

• 

➢ 

• 

➢ 

• 

➢ 

• 

o 

➢ 

  

➢ 

• 

 



ČESKÝ FLORBAL 
STAEDOfESKÝ KRAJ 
A PRAHA 

Sekretariát 

8. Kontrola rozpočtu regionu PHaSC: 2022 

► Manažer regionu odprezentoval čerpání rozpočtu za poslední měsíc, ve kterém 

se nad rámec pravidelných plateb objevilo: vybavení pro rozhodčí a zařízení do 

kanceláře regionu PHaSČ:. V. Křivonoska poté shrnul rozpočet za poslední rok, 

ve kterém se rozpočet vyčerpal z Bll,9ll%. 

Výkonný výbor bere na vědomí 

9. Regionální rozvojový plán PHaSt 2022/2023 

► V. Křivonoska shrnul dosavadní průběh školských soutěží. Budou probíhat 

krajská finále a poté projekt přejde do rukou celostátního sekretariátu. V rámci 

některých turnajů bude realizován projekt Hlavně nezlobte, který se postupně 

rozjede do dalších turnajů . 

• J . Diblík se ujal slova a zpochybnil významnost této akce (školské turnaje) 

z pohledu ČF. Shledává malý přínos florbalovým oddílům. Z jeho strany je 

žádoucí, aby se projekt více propojil s oddíly a ty se mohly efektivněji 

napojit na školy. Na to reagoval O. Holub, s tím že od Č:F přiše l oddílům 

email, ve kterém je akce popsaná a možnost kooperace je. J . Cimler se do 

debaty zapojil a označil email, z pohledu oddílu, za nejednoznačně 

formulovaný. 
► V. Křivonoska oznámil, že bude realizován dotazník oddílům, o kterém 

informoval na minulém W. 
► V. Křivonoska rozebral jeho přípravu na projekt podpory ženské složky. 

K tomuto tématu se postupně vyjádřili: M. Reichelt a š. Weber, který navrhl 

projekt konzultovat s Komisí rovných příležitostí, ve které je členem. Na prosbu 

M. Reichelta. pro lepší vnímání tohoto projektu, š. Weber popsal stěžejní témata 

této komise. 

Výkonný výbor bere na vědomí 

10. Granty 
► V. Křivonoska řekl. že v tuto chvíli se čeká na rozhodnutí MHMP, zda bude 

dotace pro rok 2023 potvrzena. V tuto chvíli není známo konkrétní datum. 

► Manažer regionu oznámil. že začíná pracovat na vyhodnocení minulého grantu 

za rok 2022. 
► V. Křivonoska ukázal další dotačn í výzvu pro Středočeský kraj. 

Výkonný výbor bere na vědomí 

11. Diskuse 
► M. Reichelt všem členům W PHaSČ a sekretariátu popřál vše nejlepší do nového 

kalendářního roku. Proběhla krátká debata na aktuální témata. 

Výkonný výbor bere na vědomí 

12. Termín příštího jednání W PHaSt 

► 7.2.2021 
Hlasování: 5 pro, O proti, O se zdrželo - schváleno 

,--:-, 

f:---
Martin Reichelt 

Ověřovatel zápisu Manažer regionu 

Praha a Středočeský kraj 
Lomnického 1705/5 
lLIO 00 Praha LI www.ceskyflorbel.cz 
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